
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL 
DE LA VILA D’ARGENTONA CELEBRADA EL DIA  5 DE MAIG DE 2016 A LA 
SALA DE PLENS DE L’AJUNTAMENT . 

 
Assistents:  
President: Sr. Lluís Mas Esquerra 
 
Regidor encarregat de l’àmbit de participació ciutadana:  

Sr. Guillem Saleta Perejoan 
  
Representants d’entitats culturals: 

 
- Sr. Nil Teixidó, en representació de Garrinada 

 
Representant d’entitats esportives:  
 

- Sr. Ricardo Fernández Vidal, en representació del Club Petanca Cros. 
 
Representant d’entitats socials i cíviques: 

 
- Sr. Carles Miró, en representació de AAVV Ginesteres 

 
Representant d’entitats d’activitats econòmiques: 

 
- Sra. Lia Ximenes Ros, en representació d’Argentona es mou 

 
Persones inscrites al Registre Ciutadà: 

- Maria Teresa Ferré 
- Francisco Alsina 

 
Regidors de cada grup municipal a proposta del portaveu del grup: 

 
- Sra. M. Montserrat Cervantes Codina, en qualitat de regidora del grup 

municipal ERC 
- Sr. Salvador Calafell Viayna, en qualitat de representant del grup 

municipal ICV 
 
Excusen la seva assistència: 

- Sr. Daniel Rus Parera, registre ciutadà 
 
Assisteix també, amb veu i sense vot, el tècnic de Participació Ciutadana, Sr. 
Sergi Fernández Maraver 
 
Actua com a Secretària delegada la Sra. Carme Ruano de la Torre. 
 
A les 19 hores i 40 minuts del vespre, el president obre la sessió que es 
dedicarà exclusivament a parlar dels pressupostos participatius. 
 
La Raquel de l’empresa DKAS comença la presentació dels resultats de la 
diagnosi dels grups de treball i recorda els passos que es seguiran durant tot 
el procés: la setmana vinent comencen els la primera sessió de tots els grups 
de treball i la següent es farà al juny, després de la valoració del personal  
tècnic municipal. 



L’Esther, de la mateixa empresa explica com s’ha fet la diagnosi amb els 
diferents grups: urbanitzacions, casal de gent gran, grup de joves de 
l’Institut, grups del sector empresarial, Consell d’Esports, Barri Cros,... i 
també sobre els diferents temes que van sorgir. 
Comenta que, en general, es valoren més les deficiències que no pas els punts 
forts més positius. 
Presenten també el calendari, que va del 9 de maig fins el 30 de juny amb 
una interrupció de 3 setmanes per permetre la valoració del personal tècnic 
municipal. 
S’han fet 5 grups de treball repartits de forma equitativa (de 12 a 15 persones 
per grups) tenint en compte la disponibilitat horària de les persones. 
Expliquen també com s’estructuren les sessions: a la primera sessió fer 
recordatori de funcionament, compartir la diagnosi i establir les prioritats 
d’acord amb el model de poble imaginat. A la segona sessió està previst fer la 
selecció de propostes segons valoració tècnica (5 per grup). A la tercera sessió 
es faria la devolució tècnica de les propostes, possible reformulació d’alguna 
d’elles i elecció dels representants per taula. Per finalitzar a la 4a sessió es 
faria l’elecció de les propostes que passarien a les taules (3 per grup) 
 
Sorgeix el debat sobre com determinar les propostes per cada grup i limitar la 
selecció per a cada persona. S’ha de buscar una fórmula per filtrar les 
propostes que siguin l’expressió popular i més factibles de fer-les. 
Hi ha massa propostes per valorar que potser no donaran a l’abast 
tècnicament poder-les fer però s’ha d’intentar que no es perdin de cara a un 
futur; el Govern ha d’establir una “cartera” de temes pendents. 
Es decideix que, a la segona sessió que siguin 7 propostes per grup perquè es 
creu que poden ser molt coincidents.  
A la tercera sessió està previst que assisteixin els tècnics per ampliar la 
informació dels pressupostos que presentin i, també, s’ha de decidir qui 
representarà a la taula (2 membres). 
A la quarta sessió estan tots els grups representats per les persones escollides. 
A la taula final hi hauran els representants dels 5 grups de treball més els 
representants polítics i es decidiran les propostes aniran a la votació final. 
Es decideix que, possiblement, la Comissió de Seguiment haurà d’intervenir 
en l’organització de la consulta. 
S’enceta un debat sobre si els membres de la Comissió Permanent que estan 
als grups de treball no han de venir a la Comissió de Seguiment, tal com ja 
s’havia quedat en la darrera sessió de la Permanent. 
En Lluís Mas proposa que s’enviï la presentació que ha fet l’empresa DKAS a 
tots els membres per tenir-ne constància. 
En Sergi Fernández  proposa que les propostes que superin els 500.000€  es 
transformin en projectes d’estudi, amb memòria valorada. S’acorda aquest  
fet i s’informarà als grups. 
 
No havent-hi més assumptes a tractar, es tanca la sessió per ordre del Sr. 
President essent les  21,15 h, en lloc i data a dalt indicats, de tot el que com 
a Secretària delegada certifico. 
 
El  president      La secretària delegada 
 
 
 
Lluís Mas Esquerra     Carme Ruano de la Torre 


